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JEGYZŐKÖNYV 
 
 
Készült: Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
Városstratégiai és Városmarketing Bizottsága 2019. december 5-i 10.00 órai 
kezdettel megtartott nyilvános üléséről. 
 
Az ülés helye:  Polgármesteri Hivatal 
 Komjáthy terem 
 Veszprém, Óváros tér 9. 2. emelet 
 
Az ülésen megjelentek: Csik Richárd a Városstratégiai és Városmarketing 
Bizottság elnöke, Halmay Gábor, Guzslován Gábor, Takács Péter és Somfai Attila a 
Bizottság tagjai, valamint a jelenléti ív szerinti meghívottak. 
 
Távol maradt: Hartmann Ferenc és Dongóné Kuti Erika Bizottság tagjai. 
 
Csik Richárd a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság elnöke: 
Köszönti a Bizottság tagjait, a hivatal dolgozóit és a meghívott vendégeket. 
Megállapítja, hogy a Bizottság 7 tagjából 5 fő jelen van, a Bizottság határozatképes. 
Hartmann Ferenc képviselő úr előzetesen jelezte távolmaradását, Dongóné Kuti Erika 
külső szakértő asszony távolmaradását illetően nincs információja. Van-e kérdés a 
lejárt határidejű határozatokkal kapcsolatban? 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 

 

A Bizottság jelenlévő 5 tagja 5 „igen”, 0 „nem”, 0 „tartózkodás” szavazattal az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

147/2019. (XII.05.) határozata 
a lejárt határidejű határozatokról 

 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága a 130/2019. (IX.19.) és 132/2019. (XI.14.) számú 
határozatainak végrehajtásáról szóló jelentést tudomásul veszi. 
 
Csik Richárd a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság elnöke: 
A meghívó szerinti 18. napirendi pontot:„Döntés a Veszprém, 4781/98 hrsz. alatti – 
természetben a Déli Intézményközpontban található – ingatlan telekalakítását 
követően kialakuló 4781/105 hrsz. alatti ingatlan értékesítési feltételeinek 
meghatározásáról Előadó: Dr. Józsa Tamás kabinetfőnök, irodavezető”az előterjesztő 
kérésére a Bizottság a mai ülésén nem tárgyalja, további egyeztetések szükségesek. 

https://www.veszprem.hu/veszpremieknek/onkormanyzat/bizottsagok/bizottsagi-ulesek-jegyzkonyvei/cat_view/182-bizottsagi-uelesek-jegyzkoenyvei/189-varosstrategiai-es-varosmarketing-bizottsag
https://www.veszprem.hu/veszpremieknek/onkormanyzat/bizottsagok/bizottsagi-ulesek-jegyzkonyvei/cat_view/182-bizottsagi-uelesek-jegyzkoenyvei/189-varosstrategiai-es-varosmarketing-bizottsag
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Hegedűs Barbara Szilvia alpolgármester asszony valamint Pálinkás Norbert, a V-Busz 
Kft. ügyvezető igazgatója kérték, hogy a Bizottság vegye előbbre az 
előterjesztéseiket. Ezekkel a módosításokkal kéri megszavazni az ülés napirendjét. 
 
 
A Bizottság jelenlévő 5 tagja 5 „igen”, 0 „nem”, 0 „tartózkodás” szavazattal az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

148/2019. (XII.05.) határozata 
a napirend elfogadásáról 

 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzatának Városstratégiai és Városmarketing 
Bizottsága mai ülésének napirendje a következő: 
 
1. A 2019. decemberi ünnepi helyi járati menetrend jóváhagyása 

Előadó: Hegedűs Barbara Szilvia alpolgármester 
 

2. Beszámoló a 2019. évi fakivágásokról és fásításokról 
Előadó: Hegedűs Barbara Szilvia alpolgármester 
 

3. A Kolostorok és Kertek Kft. szakmai beszámolója a 2019. évi 
tevékenységéről, és a 2020. évre tervezett szakmai tevékenység 
bemutatása  
Előadó: Hegedűs Barbara Szilvia alpolgármester  
 

4. Beszámoló az önkormányzati erdők állapotáról 
Előadó: Hegedűs Barbara Szilvia alpolgármester 

 
5. A Veszprémi Közüzemi Szolgáltató Zrt. 2020. évi üzemeltetési 

munkatervének jóváhagyása   
Előadó: Hegedűs Barbara Szilvia alpolgármester 

6. A V-Busz Veszprémi Közlekedési Kft. autóbuszbeszerzési eljárásnak és 
az ahhoz kapcsolódó előzetes kötelezettségvállalás jóváhagyása 

Előadó: Porga Gyula polgármester 

 

7. A) Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata 2019. évi 
költségvetéséről szóló 6/2019. (II.28.) önkormányzati 
rendeletének módosítása  

 B) Döntés az „Első világháború és következményei” című nemzetközi 
tudományos konferencia megrendezésével kapcsolatos pénzügyi 
kötelezettségvállalásról  

 C) Döntés Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzatánál, költségvetési 
szerveinél, valamint a Veszprémi Kistérség Többcélú Társulása Egyesített 
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Szociális Intézménynél foglalkozás-egészségügyi szolgáltatás ellátásával 
kapcsolatos pénzügyi kötelezettségvállalásról  

 D) Döntés Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzatánál, költségvetési 
szerveinél, valamint a Veszprémi Kistérség Többcélú Társulása Egyesített 
Szociális Intézménynél munka- és tűzvédelmi feladatok ellátásával 
kapcsolatos pénzügyi kötelezettségvállalásról   

Előadó: Porga Gyula polgármester 

 

8. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 2020. I. 
félévi munkatervének meghatározása 
Előadó: Porga Gyula polgármester 
 

9. Döntés a kiemelt művészeti együttesek körének meghatározásáról 
Előadó: Porga Gyula polgármester 
 

10. Döntés Veszprém várostörténeti monográfia kiadásáról 
Előadó: Porga Gyula polgármester 
 

11. Döntés „Veszprém kulturális turisztikai kínálatának fejlesztése” című 
pályázat - a veszprémi vár akadálymentes megközelítését biztosító 
várlift - műszaki tartalmának módosításáról  
Előadó: Brányi Mária alpolgármester 

 
12. Kulturális együttműködési megállapodás megkötése Veszprém Megyei 

Jogú Város Önkormányzata és Balatonfüred Város Önkormányzata 
között a 2020. évre vonatkozóan 
Előadó: Porga Gyula polgármester 

 
13. Szolgáltatásvásárlási szerződés jóváhagyása a Veszprémi 

Programiroda Rendezvényszervező és Kulturális Szolgáltató Kft-vel a 
2020 - 2024. évekre a városi nagyrendezvények előkészítése és 
lebonyolítása tárgyában 
 Előadó: Porga Gyula polgármester 

 
14. Beszámoló a Veszprémi Első Világháborús Centenáriumi 

Emlékbizottság 2019. évi tevékenységéről 
Előadó: Porga Gyula polgármester, az Első Világháborús Centenárium 

Emlékbizottság elnöke 
 

15. Tájékoztató a 2019. évi nemzetközi kapcsolatokról  
Előadó: Porga Gyula polgármester 
 

16. Beszámoló jóváhagyása a Veszprémi Turisztikai Nonprofit Kft. 2020. 
évre tervezett szakmai tevékenységéről  
Előadó:Bérczi Beáta ügyvezető 
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17. A Városstratégiai és Városmarketing Bizottság 2020. I. félévi 
munkatervének jóváhagyása 
Előadó: Csik Richárd elnök 

 
18. Döntés a Veszprém, 5414 és 5415 hrsz. alatti – természetben a Paál 

László utca 20. és 22. szám alatt található – ingatlanok 5290/226 hrsz. 
alatti ingatlanból történő kiegészítése értékesítési feltételeinek 
meghatározásáról  
Előadó: Dr. Józsa Tamás kabinetfőnök, irodavezető 

 
19. Egyebek  
 

 
Az előterjesztések az alábbi portálon a Bizottság tagjai és a meghívottak 
rendelkezésére állt: 
http://www.veszprem.hu/veszpremieknek/onkormanyzat/bizottsagok/bizottsagi-
eloterjesztesek 

 
 

 
 

Napirendi pontok tárgyalása 
 

1. A 2019. decemberi ünnepi helyi járati menetrend jóváhagyása 
Előadó: Hegedűs Barbara Szilvia alpolgármester 
 
 

Csik Richárd a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság elnöke: 
Van-e szóbeli kiegészítés, a Bizottság tagjainak van-e kérdése, hozzászólása? 
 
Kiegészítés, kérdés, hozzászólás nem volt. 

 
A Bizottság jelenlévő 5 tagja 5 „igen”, 0 „nem”, 0 „tartózkodás” szavazattal az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

149/2019. (XII.05.) határozata 
„A 2019. decemberi ünnepi helyi járati menetrend jóváhagyása” 

című előterjesztésről 
 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága „A 2019. decemberi ünnepi helyi járati menetrend 
jóváhagyása” című előterjesztést megtárgyalta. A Bizottság javasolja a Közgyűlésnek 
az előterjesztés megtárgyalását és a határozati javaslat elfogadását. 

 
 

http://www.veszprem.hu/veszpremieknek/onkormanyzat/bizottsagok/bizottsagi-eloterjesztesek
http://www.veszprem.hu/veszpremieknek/onkormanyzat/bizottsagok/bizottsagi-eloterjesztesek
https://www.veszprem.hu/veszpremieknek/onkormanyzat/bizottsagok/bizottsagi-ulesek-jegyzkonyvei/cat_view/182-bizottsagi-uelesek-jegyzkoenyvei/189-varosstrategiai-es-varosmarketing-bizottsag
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2. Beszámoló a 2019. évi fakivágásokról és fásításokról 
Előadó: Hegedűs Barbara Szilvia alpolgármester 
 

Csik Richárd a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság elnöke: 
Van-e szóbeli kiegészítés, a Bizottság tagjainak van-e kérdése, hozzászólása? 

 
Hegedűs Barbara Szilvia alpolgármester: 
Egy jó hírrel szeretné kiegészíteni, illetve módosítani az előterjesztését. Az 
előkészítési munkák alatt voltak hiányosságok, melyeket mára pótoltak. Ez azt jelenti, 
hogy az új számok a következőek: az Önkormányzat 2019-ben összesen 1208 fát és 
46126 cserjét ültetett, a fakivágások száma pedig 100. Kéri, hogy ezekkel a 
számadatokkal fogadják el a beszámolóját. 
 
Csik Richárd a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság elnöke: 
Gratulál, talán ilyen nagyszámú fatelepítés még nem is volt a város életében. 

Guzslován Gábor a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság tagja: 
A városban vannak olyan telepített öreg fák, amelyek felnyomják a burkolatot, illetve 
egyes lakók szerint a csatornában vízelvezetési problémát okoz a fák gyökere. Ezek a 
fák a föld alatt okoznak problémát, jó lenne megvizsgálni az esetleges kivágásukat. 
 
Brányi Mária alpolgármester: 
Megvan erre a megfelelő eljárásrend. Amennyiben valaki azt észleli, hogy a 
környezetében van olyan fa, amely veszélyt jelent, akkor kérhet közterületi 
fakivágást. Tapasztalatai szerint a legtöbb lakossági panasz inkább az őszi 
levélhullás, terméshullás miatt érkezik. Amikor a fa a közterület burkolatát nyomja 
fel, nemcsak a fa kivásása jöhet szóba, hanem faveremrácsok beépítésével is 
orvosolható a probléma. Leginkább azokat a megoldásokat kell keresni, ami a fa 
megtartását célozza. Kéri képviselőtársát, hogy amennyiben közterületen lévő fákkal 
kapcsolatos lakossági észrevétel érkezik hozzá, tájékoztassa a kérelmezőt arról, hogy 
kérelmét írásban nyújtsa be a Polgármesteri Hivatalhoz.  
 
Hegedűs Barbara Szilvia alpolgármester: 
Szeretné megerősíteni Brányi Mária alpolgármester asszony szavait. Választókerületi 
képviselőként már gyakran tapasztalta, hogy a fakivágási kérelmeket, a 
Városüzemeltetési Iroda szakszerűen kivizsgálja, és amennyiben indokolt, gyorsan 
intézkednek a fakivágásról. 
 
Somfai Attila a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság tagja: 
A Pöltenberg parkban történtek faültetések, de volna rá igény, hogy évente akár 10 
fát is ültessenek oda. Van-e valamiféle felmérés arról, hogy milyen lakossági igények 
érkeznek faültetésre? Az előterjesztés szerinti faültetésre vonatkozó számadat 
tartalmazza-e a „10 millió fa” mozgalom által ültetett fák számát?  
 
Hegedűs Barbara Szilvia alpolgármester: 
Az előterjesztés szerinti faültetésre vonatkozó számadat csak az Önkormányzat által 
ültetett fák számát tartalmazza. 
 

https://www.veszprem.hu/veszpremieknek/onkormanyzat/bizottsagok/bizottsagi-ulesek-jegyzkonyvei/cat_view/182-bizottsagi-uelesek-jegyzkoenyvei/189-varosstrategiai-es-varosmarketing-bizottsag
https://www.veszprem.hu/veszpremieknek/onkormanyzat/bizottsagok/bizottsagi-ulesek-jegyzkonyvei/cat_view/182-bizottsagi-uelesek-jegyzkoenyvei/189-varosstrategiai-es-varosmarketing-bizottsag
https://www.veszprem.hu/veszpremieknek/onkormanyzat/bizottsagok/bizottsagi-ulesek-jegyzkonyvei/cat_view/182-bizottsagi-uelesek-jegyzkoenyvei/189-varosstrategiai-es-varosmarketing-bizottsag
https://www.veszprem.hu/veszpremieknek/onkormanyzat/bizottsagok/bizottsagi-ulesek-jegyzkonyvei/cat_view/182-bizottsagi-uelesek-jegyzkoenyvei/189-varosstrategiai-es-varosmarketing-bizottsag
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Brányi Mária alpolgármester: 
A civil mozgalomhoz csatlakozott veszprémi szervezetek számára kijelölték azokat a 
területeket, ahova 50 db fát ültethetnek. Veszprém város közterületein csak szakmai 
hozzáértés és felügyelet alatt lehet fát ültetni, melyet részben az Önkormányzat, 
részben a VKSZ Zrt. biztosít. Szívesen fogadnak lakossági igényeket faültetésre 
vonatkozóan, de szakmai kérdés, hogy milyen növényeket kell tartalmaznia egy 
zöldfelületnek. 

 
A Bizottság jelenlévő 5 tagja 5 „igen”, 0 „nem”, 0 „tartózkodás” szavazattal az alábbi 
határozatot hozta: 

 
Veszprém megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 
150/2019. (XII.05.) határozata 

a 2019. évi fakivágásokról és fásításokról szóló beszámoló 
elfogadásáról 

 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta a „Beszámoló a 2019. évi fakivágásokról és 
fásításokról” című előterjesztést és az alábbi döntést hozta: 

 
A Városstratégiai és Városmarketing Bizottság elfogadja a 2019. évi fakivágásokról és 
fásításokról szóló beszámolót a határozat melléklete szerinti tartalommal.  

 
 
 

3. A Kolostorok és Kertek Kft. szakmai beszámolója a 2019. évi 
tevékenységéről, és a 2020. évre tervezett szakmai tevékenység 
bemutatása  
Előadó: Hegedűs Barbara Szilvia alpolgármester  
 

Csik Richárd a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság elnöke: 
Van-e szóbeli kiegészítés, a Bizottság tagjainak van-e kérdése, hozzászólása? 
 
Kiegészítés, kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
 
A Bizottság jelenlévő 5 tagja 5 „igen”, 0 „nem”, 0 „tartózkodás” szavazattal az alábbi 
határozatot hozta: 

 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 
151/2019. (XII.05.) határozata 

a Kolostorok és Kertek Kft. 2019. évi szakmai beszámolójának és 2020. 
évre tervezett szakmai tevékenységének elfogadásáról 

 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta "A Kolostorok és Kertek Kft. szakmai 

https://www.veszprem.hu/veszpremieknek/onkormanyzat/bizottsagok/bizottsagi-ulesek-jegyzkonyvei/cat_view/182-bizottsagi-uelesek-jegyzkoenyvei/189-varosstrategiai-es-varosmarketing-bizottsag
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beszámolója a 2019. évi tevékenységéről, és a 2020. évre tervezett szakmai 
tevékenység  bemutatása" című előterjesztést és az alábbi döntést hozta: 
 

1. A Bizottság elfogadja a Kolostorok és Kertek Kft. 2019. évi szakmai 
beszámolóját és 2020. évre tervezett szakmai tevékenységét a határozat 1. 
melléklete szerinti tartalommal.   

 
2. A Bizottság felkéri a Bizottság elnökét, hogy a döntésről a Kolostorok és 
Kertek Kft-t értesítse. 

 
Határidő: 2019. december 31.  
Felelős:  Csik Richárd elnök 
A végrehajtás előkészítéséért felelős köztisztviselő:   

Kovács Zoltán irodavezető  
 

 
 

4. Beszámoló az önkormányzati erdők állapotáról 
Előadó: Hegedűs Barbara Szilvia alpolgármester 

 
Csik Richárd a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság elnöke: 
Van-e szóbeli kiegészítés, a Bizottság tagjainak van-e kérdése, hozzászólása? 
 
Somfai Attila a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság tagja: 
Vizsgálják-e azt, hogy a telepített fák hány százaléka ered meg? 
 
Haluza János parkfenntartási ügyintéző: 
Igen, ellenőrzik a fásításokat. Ebben az évben visszamenőleg 8 évre vizsgálták meg a 
fásítás eredményét. Az elhalt egyedeket a VKSZ Zrt. kicseréli élő facsemetékre. Ez 
fontos az esztétikus utcakép, városkép miatt. 
 
Brányi Mária alpolgármester: 
Az erdőfelügyelet látja el a fatelepítések ellenőrzését és amennyiben nem találja 
megfelelő minőségűnek, akkor pótlólagos ültetéseket ír elő. Minden esetben ez az 
eljárás, akár Önkormányzatról, akár magánemberről van szó, nincs kivételezés. 
 
 
A Bizottság jelenlévő 5 tagja 5 „igen”, 0 „nem”, 0 „tartózkodás” szavazattal az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

152/2019. (XII.05.) határozata 
az erdőkről szóló beszámoló elfogadásáról 

 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta a „Beszámoló az önkormányzati erdők 
állapotáról” című előterjesztést és az alábbi döntést hozta: 

https://www.veszprem.hu/veszpremieknek/onkormanyzat/bizottsagok/bizottsagi-ulesek-jegyzkonyvei/cat_view/182-bizottsagi-uelesek-jegyzkoenyvei/189-varosstrategiai-es-varosmarketing-bizottsag
https://www.veszprem.hu/veszpremieknek/onkormanyzat/bizottsagok/bizottsagi-ulesek-jegyzkonyvei/cat_view/182-bizottsagi-uelesek-jegyzkoenyvei/189-varosstrategiai-es-varosmarketing-bizottsag
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A Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jóváhagyja az önkormányzati erdőkről 
szóló beszámolót a határozat 1. melléklete szerinti tartalommal.    
 
 
5. A Veszprémi Közüzemi Szolgáltató Zrt. 2020. évi üzemeltetési 

munkatervének jóváhagyása   
Előadó: Hegedűs Barbara Szilvia alpolgármester 

 
Csik Richárd a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság elnöke: 
Van-e szóbeli kiegészítés, a Bizottság tagjainak van-e kérdése, hozzászólása? 
 
Hegedűs Barbara Szilvia alpolgármester: 
A 2020. évi munkaterv készítésénél főleg az előző évi munkatervet vették alapul, 
mivel ezután kerül sor a költségvetési egyeztetésre. Folyamatban van, hogy a 
feladatokat az elfogadott zöldstratégiához igazítsák. 
 
Guzslován Gábor a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság tagja: 
Szeretné jelezni a VKSZ Zrt. felé is a fakivágásokról és fásításokról szóló előterjesztés 
tárgyalásánál elmondott problémát, miszerint egyes fák gyökerei valószínűleg 
akadályozzák a csapadékvíz megfelelő elvezetését. Ő vállalja, hogy ebben segít, 
illetve, ha az Önkormányzat a lakosság megfelelő tájékoztatására egy kicsit nagyobb 
figyelmet fordít, emelni kellene a tájékoztatások számát, mert a lakossági 
panaszáradat tényleg nem a legszerencsésebb. Hulladék elszállítással kapcsolatosan 
is érkezett hozzá lakossági panasz. A lakos volt figyelmetlen vagy az elszállítással volt 
valamilyen probléma, vagy valami egyéb, amire nem gondoltak? 
 
Csik Richárd a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság elnöke: 
Az első kérdésre szeretne reagálni, miszerint a fakivágásnak van egy menetrendje. 
Kéri, képviselőtársát, hogy gyűjtse össze a lakossági panaszokat, kéréseket, és mint 
ahogy Brányi Mária alpolgármester asszony elmondta, ezekkel keressék meg a 
Polgármesteri Hivatal szakirodáját. 
 
Hegedűs Barbara Szilvia alpolgármester: 
Felajánlja a segítségét, amennyiben lesz olyan lakossági észrevétel, kérés, amivel 
esetleg úgy tűnik, hogy nem foglalkozik megfelelően a szakiroda, forduljanak hozzá. 
 
Salga Balázs a VKSZ Zrt. városgazdálkodási igazgatója: 
Két időszak van, amikor a zöldhulladékot elszállítják, tavasszal és ősszel. Sajnos a 
meghirdetett időszakon kívül is kerülnek kihelyezésre hulladékok, ezeket 
természetesen el fogják szállítani. Folyamatban van egy új zöldhulladék elszállítási 
stratégia megalkotása. 

 
 
A Bizottság jelenlévő 5 tagja 5 „igen”, 0 „nem”, 0 „tartózkodás” szavazattal az alábbi 
határozatot hozta: 

 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

https://www.veszprem.hu/veszpremieknek/onkormanyzat/bizottsagok/bizottsagi-ulesek-jegyzkonyvei/cat_view/182-bizottsagi-uelesek-jegyzkoenyvei/189-varosstrategiai-es-varosmarketing-bizottsag
https://www.veszprem.hu/veszpremieknek/onkormanyzat/bizottsagok/bizottsagi-ulesek-jegyzkonyvei/cat_view/182-bizottsagi-uelesek-jegyzkoenyvei/189-varosstrategiai-es-varosmarketing-bizottsag
https://www.veszprem.hu/veszpremieknek/onkormanyzat/bizottsagok/bizottsagi-ulesek-jegyzkonyvei/cat_view/182-bizottsagi-uelesek-jegyzkoenyvei/189-varosstrategiai-es-varosmarketing-bizottsag
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Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 
153/2019. (XII.05.) határozata 

a Veszprémi Közüzemi Szolgáltató Zrt. 2020. évi üzemeltetési 
munkatervének elfogadásáról 

 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta „A Veszprémi Közüzemi Szolgáltató Zrt. 
2020. évi üzemeltetési munkatervének elfogadása” című előterjesztést és az alábbi 
döntést hozta: 
 

1. A Bizottság elfogadja a VKSZ Zrt. 2020. évi üzemeltetési munkatervét a 
határozat melléklete szerinti tartalommal.   
 

2. Felkéri a Városüzemeltetési Iroda vezetőjét, hogy a döntésről a VKSZ Zrt-t 
értesítse. 

 
Határidő:  2019. december 31.  
Felelős:  Kovács Zoltán irodavezető 
A végrehajtás előkészítéséért felelős köztisztviselő: Haluza János ügyintéző  
 

 
6. A V-Busz Veszprémi Közlekedési Kft. autóbuszbeszerzési eljárásnak 

és az ahhoz kapcsolódó előzetes kötelezettségvállalás jóváhagyása 
Előadó: Porga Gyula polgármester 

 
Csik Richárd a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság elnöke: 
Van-e szóbeli kiegészítés, a Bizottság tagjainak van-e kérdése, hozzászólása? 
 
Pálinkás Norbert a V-Busz Kft. ügyvezető igazgatója: 
Az előterjesztéshez tartozó határozati javaslatot kívánja kiegészíteni, a 2. pontban 
található pénzintézeti hitel mértéke 480 millió forint lesz. 
 
Csik Richárd a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság elnöke: 
Az előterjesztésben található táblázat értelmezése némi fejtörést okozott, kéri, hogy 
a jövőben a Bizottság elé olyan kimutatás készüljön, amihez nem szükséges pénzügyi 
végzettség. 
 
Somfai Attila a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság tagja: 
Mennyire megalapozott az, hogy a V-Busz Kft. a múlt hónapban 295 millió forintot 
kért működési támogatásra az év hátralévő részére, most pedig úgy tűnik, hogy 127 
millió is elég lesz vagy csak a költségeket tolták át a következő évre? Van-e arra 
vonatkozóan adat, hogy 2019. év második és tizedik hónapja között mennyi bevétel 
volt jegy és bérletértékesítésből? Van-e már beérkezett indikatív ajánlatuk az 
üzemeltetésre? Kik lehetnek az ajánlattevők? Kik az ajánlattevők? Ez mekkora 
megtakarítást eredményezhet az ezévi és a jövő évi költségekhez képest? 
 
Pálinkás Norbert a V-Busz Kft. ügyvezető igazgatója: 

https://www.veszprem.hu/veszpremieknek/onkormanyzat/bizottsagok/bizottsagi-ulesek-jegyzkonyvei/cat_view/182-bizottsagi-uelesek-jegyzkoenyvei/189-varosstrategiai-es-varosmarketing-bizottsag
https://www.veszprem.hu/veszpremieknek/onkormanyzat/bizottsagok/bizottsagi-ulesek-jegyzkonyvei/cat_view/182-bizottsagi-uelesek-jegyzkoenyvei/189-varosstrategiai-es-varosmarketing-bizottsag
https://www.veszprem.hu/veszpremieknek/onkormanyzat/bizottsagok/bizottsagi-ulesek-jegyzkonyvei/cat_view/182-bizottsagi-uelesek-jegyzkoenyvei/189-varosstrategiai-es-varosmarketing-bizottsag
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A társaság finanszírozási modellje eredmény alapú, ez azt jelenti, hogy vannak olyan 
költségeik, mely a mérleg és eredmény kimutatásban 2019-hez tartoznak, de kifizetni 
azokat a jövő év elején kell. Ilyen például a buszbérlet, ott 30 napos teljesítési és 
még 30 napos fizetési határidő van. Az indikatív ajánlatokra megkezdték a bekérést, 
de választ még nem kaptak sajnos. Ez egy komplex eljárás, egy teljes rendszert kell 
leképezni és kiszámolni, ilyen gyorsan még nem tudnak rá reagálni a megkérdezettek 
sem. A jegy és bérletértékesítésről folyamatosan rendelkeznek adatokkal, hiszen az 
árkiegészítést csak úgy tudják igénybe venni az államtól, ha havonta lejelentik, mit és 
mennyit adtak el. A február és október közötti bontás nem tudja, hogy mennyire 
releváns. Igazából az év elejétől jelen pillanatig megvan minden, megad egy nagyon 
könnyen becsülhető görbét az évre vonatkozóan és megvannak az utasszámlálás 
adataik, ebből meg tudják becsülni, hogy a jegybevétel milyen szinten mozoghat. 
 
Somfai Attila a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság tagja: 
A jegy és bérletértékesítésre tervezett 530 millió forint megalapozott-e? Azért 
kérdezte a február és november közötti időszakra vonatkozó adatokat, mert a január 
ingyenes volt, november pedig már lezárt hónap. Kiktől kértek be indikatív 
ajánlatokat? 
 
Pálinkás Norbert a V-Busz Kft. ügyvezető igazgatója: 
Az indikatív ajánlatkérés a közbeszerzési törvény szerint nem nyilvános adat, csak 
abban az esetben adhatnak erről tájékoztatást, ha a törvény szerinti eljárásrend 
megengedi. Januárban két hétig szállítottak ingyenesen, de azt követően megvették 
az emberek a bérleteket, amire később szükségük volt. A csúszó érvényesség miatt a 
bevételeik a következő hónap 15-e után jelentkeznek. A januári ingyenes időszak 
nem okozott bevételkiesést. 
 
Csik Richárd a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság elnöke: 
A táblázat szerint a beruházási forrásigény 593 millió forint. Mit jelent ez? 
 
Pálinkás Norbert a V-Busz Kft. ügyvezető igazgatója: 
Ez az aláírt, előzetesen benyújtott forrásigényük volt. Ennek az átalakítása még 
folyamatban van, várnak még pár szerződést és akkor frissíteni fogják az adatokat. A 
táblázatban foglaltakat egy előzetes becslésnek tudják tekinteni. Úgy látja, hogy 
ennél gazdaságosabb lesz a működésük. 
 
Csik Richárd a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság elnöke: 
A buszok vásárlására van ez a forrásigény? 
 
Pálinkás Norbert a V-Busz Kft. ügyvezető igazgatója: 
Olcsóbb lesz ennél. Ez a közbeszerzéséi eljárást megindító becsült érték. 
 
Brányi Mária alpolgármester: 
Az előterjesztés nem november 28-án készült. Teljesen reálisak azok az igények, 
hogy pontosabb adatokat tudjanak meg. Van-e más beruházási elképzelés az 
autóbusz beszerzésen kívül? Befolyásolja-e az 593 millió forint nagyságrendjét más 
tényező is? 

https://www.veszprem.hu/veszpremieknek/onkormanyzat/bizottsagok/bizottsagi-ulesek-jegyzkonyvei/cat_view/182-bizottsagi-uelesek-jegyzkoenyvei/189-varosstrategiai-es-varosmarketing-bizottsag
https://www.veszprem.hu/veszpremieknek/onkormanyzat/bizottsagok/bizottsagi-ulesek-jegyzkonyvei/cat_view/182-bizottsagi-uelesek-jegyzkoenyvei/189-varosstrategiai-es-varosmarketing-bizottsag
https://www.veszprem.hu/veszpremieknek/onkormanyzat/bizottsagok/bizottsagi-ulesek-jegyzkonyvei/cat_view/182-bizottsagi-uelesek-jegyzkoenyvei/189-varosstrategiai-es-varosmarketing-bizottsag
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Az autóbuszok beszerzésére vonatkozó érvényes ajánlat részét képezi az 
előterjesztésnek, nem érti, hogy mit titokzatoskodnak. Tehát van-e más beruházási 
igény, amihez források társulnak az autóbuszok beszerzésén túl?  
 
Pálinkás Norbert a V-Busz Kft. ügyvezető igazgatója: 
Jelenleg nincs. 
 
Brányi Mária alpolgármester: 
Akkor ez az autóbuszigény, amire 480 millió forintot biztosít az Önkormányzat. Tehát 
nem egy nagy kockázat a beruházási forrásigényt 480 millió forintra átírni. 
 
Csik Richárd a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság elnöke: 
Átírható a beruházási forrásigényt 480 millió forintra? Meg lesz ez a Közgyűlésig? 
 
Pálinkás Norbert a V-Busz Kft. ügyvezető igazgatója: 
Az előterjesztés előkészítésében nemcsak ő vesz részt. Lezárják a közbeszerzési 
eljárást és teljesítik a kérést.  
 
Somfai Attila a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság tagja: 
A beérkezett indikatív árajánlatok alapján számolták ki az 593 millió forint 
forrásigényt? A táblázatban szereplő költségek közül az anyagköltség, az igénybevett 
szolgáltatások költségei és az egyéb szolgáltatások költségei csökkeni fognak azzal, 
ha az Önkormányzat buszokat vásárol? Vagy megmaradnak? Az értékcsökkenésre 
beírt majdnem 133 millió forint miből tevődik össze? 
 
Pálinkás Norbert a V-Busz Kft. ügyvezető igazgatója: 
A kérdezett költségek buszokhoz kapcsolódó részében várható csökkenés. A táblázat 
értékcsökkenés sora nemcsak a buszokra vonatkozik, minden tárgyi eszközt magába 
foglal amivel a társaság rendelkezik, mint például az automaták és egyéb kis értékű 
tárgyi eszközök. 
 
Guzslován Gábor a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság tagja: 
Polgármester úr elmondta a novemberi Közgyűlésen, hogy a közösségi közlekedésre 
az Önkormányzat 800 millió forintot tud elkülöníteni. Itt egy olyan költségtáblázatot 
látnak, ahol a bérek és költségeik már majdnem kiteszik ezt az összeget. Ezek mellett 
megjelenik egy beruházási igény, amely szintén egy nagyon magas összeg. Mekkora 
realitása van annak – a jelenlegi tervezet alapján -, hogy nem lesz szükség az 
Önkormányzat részéről nagyobb forrás bevonására, mint a polgármester úr által 
meghatározott összeg?  
 
Pálinkás Norbert a V-Busz Kft. ügyvezető igazgatója: 
Az egész közszolgáltatási és közösségi közlekedési modell az országban 
veszteségfinanszírozási modellben működik. A feladat vállalójának a feladatot ellátó 
veszteségét vállalnia kell. Ez nem azt jelenti, hogy a társaság a költségekben elmehet 
a csillagos égig, ez nem is céljuk. Mennyire lehet reális a 800 millió működési 
támogatás, egy ilyen év, első év után, ígérni nem tud semmit. Ezek a számok alá 
vannak támasztva, le vannak modellezve, tényadatokra épülnek, szerződésekre, 
számlákra, nem kitalált dolgokra. Törekszenek arra, hogy ez olcsóbb legyen, de ha 

https://www.veszprem.hu/veszpremieknek/onkormanyzat/bizottsagok/bizottsagi-ulesek-jegyzkonyvei/cat_view/182-bizottsagi-uelesek-jegyzkoenyvei/189-varosstrategiai-es-varosmarketing-bizottsag
https://www.veszprem.hu/veszpremieknek/onkormanyzat/bizottsagok/bizottsagi-ulesek-jegyzkonyvei/cat_view/182-bizottsagi-uelesek-jegyzkoenyvei/189-varosstrategiai-es-varosmarketing-bizottsag
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ezt a megrendelt színvonalat szeretné az Önkormányzat biztosítani a lakosságnak, 
akkor ez ilyen költségtételt jelent. 
 
Guzslován Gábor a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság tagja: 
A táblázatban két forrásigény sor van, a beruházási és működési forrásigény. Az 
imént alpolgármester asszony kérdezte, hogy lehet-e a beruházási forrásigényt 
körülbelül 100 millió forinttal csökkenteni. Ez két dolog miatt is érdekes. Egyrészt 
nagyon nagy pénzekről van szó. Másrészt mennyire része a táblázatban lévő két 
elválasztott sornak. Ha a működési hozzájárulás 933 millió forintja csökkenthető ezzel 
az összeggel, akkor megérkeztek arra a szintre, amit a város forrásigényként elvileg 
erre szán. De ez csak akkor igaz, ha a beruházási költségigény sor ennek a 
forrásigény összegnek a része. Ha nem része, akkor itt két olyan dologról beszélnek, 
amire vagy a működésnek, vagy pedig a városnak anyagi felelősséget kell vállalnia. 
Változatlanul az a kérdése, mennyire reális, hogy a 903 milliós forrásigény 800 millió 
környékén maradjon, illetve, hogy ezen kívüli tételnek számít-e ez a beruházási 
forrásigény vagy ezen belüli tételnek számít? Ha nem, akkor még az idei 
költségvetési számoknál is magasabb forrásigényre van szüksége Veszprém 
városának a vállalat refinanszírozásához. 
 
Csik Richárd a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság elnöke: 
Ha jól érti, akkor az a kérdés, hogy a 903 millióban benne van-e az 593 millió forint, 
jelen esetben 480 millió forint? 
 
Guzslován Gábor a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság tagja: 
Igen. 
 
Pálinkás Norbert a V-Busz Kft. ügyvezető igazgatója: 
Nem része.  
Csik Richárd a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság elnöke: 
Ha jól érti, akkor ez egy egyszeri költség  ahhoz kell, hogy a buszokat megvásárolják, 
és ha minden jól megy a 2021-es költségvetésben ez már nem lesz benne? 
 
Pálinkás Norbert a V-Busz Kft. ügyvezető igazgatója: 
Igen. Ezzel legalább egy ekkora értékű vagyonelemmel is rendelkezni fog a társaság, 
ezáltal az Önkormányzat is, tehát vagyont épít, nem pedig bérel. 

 
 

A Bizottság jelenlévő 5 tagja 3 „igen”, 2 „nem”, 0 „tartózkodás” szavazattal az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

154/2019. (XII.05.) határozata 
„A V-Busz Veszprémi Közlekedési Kft. autóbuszbeszerzési eljárásnak és az 

ahhoz kapcsolódó előzetes kötelezettségvállalás jóváhagyása” 
című előterjesztésről 

 

https://www.veszprem.hu/veszpremieknek/onkormanyzat/bizottsagok/bizottsagi-ulesek-jegyzkonyvei/cat_view/182-bizottsagi-uelesek-jegyzkoenyvei/189-varosstrategiai-es-varosmarketing-bizottsag
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Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága „A V-Busz Veszprémi Közlekedési Kft. autóbuszbeszerzési 
eljárásnak és az ahhoz kapcsolódó előzetes kötelezettségvállalás jóváhagyása” című 
előterjesztést megtárgyalta. A Bizottság javasolja a Közgyűlésnek az előterjesztés 
megtárgyalását és a határozati javaslat elfogadását. 

 

7. A) Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata 2019. évi 
költségvetéséről szóló 6/2019. (II.28.) önkormányzati rendeletének 
módosítása  

 B) Döntés az „Első világháború és következményei” című nemzetközi 
tudományos konferencia megrendezésével kapcsolatos pénzügyi 
kötelezettségvállalásról  

 C) Döntés Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzatánál, költségvetési 
szerveinél, valamint a Veszprémi Kistérség Többcélú Társulása Egyesített 
Szociális Intézménynél foglalkozás-egészségügyi szolgáltatás ellátásával 
kapcsolatos pénzügyi kötelezettségvállalásról  

 D) Döntés Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzatánál, költségvetési 
szerveinél, valamint a Veszprémi Kistérség Többcélú Társulása Egyesített 
Szociális Intézménynél munka- és tűzvédelmi feladatok ellátásával 
kapcsolatos pénzügyi kötelezettségvállalásról   

Előadó: Porga Gyula polgármester 

 
Csik Richárd a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság elnöke: 
Van-e szóbeli kiegészítés, a Bizottság tagjainak van-e kérdése, hozzászólása? 
 
Kiegészítés, kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
 
A Bizottság jelenlévő 5 tagja 3 „igen”, 0 „nem”, 2 „tartózkodás” szavazattal az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

155/2019. (XII.05.) határozata 
„Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata 2019. évi költségvetéséről 

szóló 6/2019. (II.28.) önkormányzati rendeletének módosítása” 
című előterjesztésről 

 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága „Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata 2019. évi 
költségvetéséről szóló 6/2019. (II.28.) önkormányzati rendeletének módosítása” című 
előterjesztést megtárgyalta. A Bizottság javasolja a Közgyűlésnek az előterjesztés 
megtárgyalását és a rendelet-tervezet elfogadását. 
 
 

https://www.veszprem.hu/veszpremieknek/onkormanyzat/bizottsagok/bizottsagi-ulesek-jegyzkonyvei/cat_view/182-bizottsagi-uelesek-jegyzkoenyvei/189-varosstrategiai-es-varosmarketing-bizottsag
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A Bizottság jelenlévő 5 tagja 5 „igen”, 0 „nem”, 0 „tartózkodás” szavazattal az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

156/2019. (XII.05.) határozata 
„Döntés az „Első világháború és következményei” című nemzetközi 
tudományos konferencia megrendezésével kapcsolatos pénzügyi 

kötelezettségvállalásról” 
című előterjesztésről 

 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága „Döntés az „Első világháború és következményei” című 
nemzetközi tudományos konferencia megrendezésével kapcsolatos pénzügyi 
kötelezettségvállalásról” című előterjesztést megtárgyalta. A Bizottság javasolja a 
Közgyűlésnek az előterjesztés megtárgyalását és a határozati javaslat elfogadását. 

 

8. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 2020. I. 
félévi munkatervének meghatározása 
Előadó: Porga Gyula polgármester 

 
Csik Richárd a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság elnöke: 
Van-e szóbeli kiegészítés, a Bizottság tagjainak van-e kérdése, hozzászólása? 
 
Kiegészítés, kérdés, hozzászólás nem volt. 
 

 
A Bizottság jelenlévő 5 tagja 5 „igen”, 0 „nem”, 0 „tartózkodás” szavazattal az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

157/2019. (XII.05.) határozata 
„Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 2020. I. 

félévi munkatervének meghatározása” 
című előterjesztésről 

 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága „Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
2020. I. félévi munkatervének meghatározása” című előterjesztést megtárgyalta. A 
Bizottság javasolja a Közgyűlésnek az előterjesztés megtárgyalását és a határozati 
javaslat elfogadását. 

 
 

9. Döntés a kiemelt művészeti együttesek körének meghatározásáról 
Előadó: Porga Gyula polgármester 

 

https://www.veszprem.hu/veszpremieknek/onkormanyzat/bizottsagok/bizottsagi-ulesek-jegyzkonyvei/cat_view/182-bizottsagi-uelesek-jegyzkoenyvei/189-varosstrategiai-es-varosmarketing-bizottsag
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Csik Richárd a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság elnöke: 
A kiemelt művészeti együttesek meghatározását az Önkormányzat ötéves 
ciklusokban szokta tárgyalni. Mindnyájan tudják, hogy kik Veszprém város kiemelt 
művészeti együttesei. Köszöni a munkájukat, jó munkát kíván. Van-e szóbeli 
kiegészítés, a Bizottság tagjainak van-e kérdése, hozzászólása? 
 
Kiegészítés, kérdés, hozzászólás nem volt. 

 
 
A Bizottság jelenlévő 5 tagja 5 „igen”, 0 „nem”, 0 „tartózkodás” szavazattal az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

158/2019. (XII.05.) határozata 
„Döntés a kiemelt művészeti együttesek körének meghatározásáról” 

című előterjesztésről 
 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága „Döntés a kiemelt művészeti együttesek körének 
meghatározásáról” című előterjesztést megtárgyalta. A Bizottság javasolja a 
Közgyűlésnek az előterjesztés megtárgyalását és a határozati javaslat elfogadását. 

 
 

10. Döntés Veszprém várostörténeti monográfia kiadásáról 
Előadó: Porga Gyula polgármester 

 
Csik Richárd a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság elnöke: 
Az előterjesztésben nem látta, de szeretné tudni, hogy milyen költségekkel lehet 
számolni a monográfia kiadásával kapcsolatban?  
 
Perlakiné Scharf Claudia a Kulturális Csoport csoportvezetője: 
Azt gondolja, hogy jövő évben a Veszprém Várostörténeti Monográfia Munkabizottság 
működésével kapcsolatosan jelentős költségekkel nem kell számolni, ezt 
természetesen betervezik a költségvetésbe, tehát látni fogják a döntéshozók. Az 
Önkormányzat az alapítványán keresztül pályázott forráskutatásra, digitalizálásra. Ez 
egy nagyobb tétel lesz, 25 millió forint. A pályázatban még négy veszprémi 
közgyűjtemény vesz részt, a saját fenntartásukban működő múzeum és könyvtár, 
valamint az érsekség és a levéltár. 
 
Csik Richárd a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság elnöke: 
Látja, hogy Claudia a Munkabizottság titkára. Sok sikert kíván a munkájukhoz. 
 
Brányi Mária alpolgármester: 
Kéri Claudiát, hogy a műemléki topográfia helyzetéről is tájékoztassa a Bizottságot. 
 
Perlakiné Scharf Claudia a Kulturális Csoport csoportvezetője: 

https://www.veszprem.hu/veszpremieknek/onkormanyzat/bizottsagok/bizottsagi-ulesek-jegyzkonyvei/cat_view/182-bizottsagi-uelesek-jegyzkoenyvei/189-varosstrategiai-es-varosmarketing-bizottsag
https://www.veszprem.hu/veszpremieknek/onkormanyzat/bizottsagok/bizottsagi-ulesek-jegyzkonyvei/cat_view/182-bizottsagi-uelesek-jegyzkoenyvei/189-varosstrategiai-es-varosmarketing-bizottsag
https://www.veszprem.hu/veszpremieknek/onkormanyzat/bizottsagok/bizottsagi-ulesek-jegyzkonyvei/cat_view/182-bizottsagi-uelesek-jegyzkoenyvei/189-varosstrategiai-es-varosmarketing-bizottsag
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Műemléki topográfiákat szerte a világon készítenek tudósok, tudományos kutatók. 
Ezek a tudományt szolgálják elsősorban, de az igényes turisták is haszonnal 
forgatják. Hazánkban már a rendszerváltás előtt is foglalkozott ezzel az Országos 
Műemléki Felügyelőség, az MTA Művészettörténeti Osztálya. Néhány el is készült, de 
nem olyan részletességgel, mint a most készülő topográfia. Eddig Magyarországon 
egy ilyen topográfia készült, a székesfehérvári. 10 éve lendületet kapott a veszprémi 
topográfia is, ugyanaz a szerkesztőgárda, akik műemlékes szakemberekként 
dolgoztak benne, alapítványt hoztak létre. Az elmúlt években azonban megtorpant a 
topográfia kiadása, most viszont abban a szerencsés helyzetben vannak, hogy 
felkarolja a munkát a Magyar Építészeti Múzeum és Műemlékvédelmi Dokumentációs 
Központ. „Leporolják” az eddig elvégzett munkát, illetve folytatják, majd kb. 1 év 
múlva árajánlatot nyújtanak be a városnak. Brányi Mária alpolgármester asszonynál 
is jártak már a központ illetékes munkatársai, ahol alpolgármester asszony a munka 
folytatására bíztatta őket a város nevében, és jelezte, hogy Veszprém várja az 
árajánlatukat.  

 
A Bizottság jelenlévő 5 tagja 5 „igen”, 0 „nem”, 0 „tartózkodás” szavazattal az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

159/2019. (XII.05.) határozata 
„Döntés Veszprém várostörténeti monográfia kiadásáról 

című előterjesztésről 
 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága „Döntés Veszprém várostörténeti monográfia kiadásáról” 
című előterjesztést megtárgyalta. A Bizottság javasolja a Közgyűlésnek az 
előterjesztés megtárgyalását és a határozati javaslat elfogadását. 
 

 
11. Döntés „Veszprém kulturális turisztikai kínálatának fejlesztése” című 

pályázat - a veszprémi vár akadálymentes megközelítését biztosító 
várlift - műszaki tartalmának módosításáról  
Előadó: Brányi Mária alpolgármester 

 
Csik Richárd a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság elnöke: 
Van-e szóbeli kiegészítés, a Bizottság tagjainak van-e kérdése, hozzászólása? 
 
Lamos Péter a Városfejlesztési Iroda irodavezetője: 
Egy prezentáció keretében szeretné röviden összefoglalni a várlift tervezéséről szóló 
elmúlt öt évet. A vár megközelítésére szolgáló új várkapu kialakításával 
kapcsolatosan először 2014-ben készültek tanulmánytervek. Miért fontos ez? Jelenleg 
a veszprémi vár gépjárműforgalma borzalmasan nagy, és akadálymentesen nem 
lehet megközelíteni. Ezek gátolják, hogy több veszprémi lakos és több turista tudjon 
a várba látogatni, ez nyomon követhető az itt működő intézmények, múzeumok 
látogatottsági adatain is. Ezen szeretnének javítani azzal, hogy egy új 

https://www.veszprem.hu/veszpremieknek/onkormanyzat/bizottsagok/bizottsagi-ulesek-jegyzkonyvei/cat_view/182-bizottsagi-uelesek-jegyzkoenyvei/189-varosstrategiai-es-varosmarketing-bizottsag


17 
 

akadálymenetes megközelítési irányt biztosítanak. A vár keleti oldalára, a Deák 
Ferenc utca felől, a volt Közgazdasági Szakközépiskola tornaterme, a Vár utca 10. 
szám alatti volt Piarista Gimnázium és a Veszprémi Érsekség ingatlancsoportra jelölte 
ki a 2014-es tanulmány egy várfelvonó telepítését. A tervezés következő 
szakaszában, 2017. november 11-én került kiírásra egy országos, nyílt építészeti 
ötletpályázat. A pályázat célja volt, hogy a lehetséges műszaki megoldásokra 
vonatkozóan további ötletek, tervek álljanak rendelkezésükre, hogy ezek részletes és 
körültekintő vizsgálata mellett lehessen meghatározni a továbbtervezés irányát. 
Nagyon szerencsések voltak, a pályázati felhívásra összesen 22 darab pályamű 
érkezett be. Voltak olyan építész-csoportok akik egy tornyot terveztek, voltak akik 
egy felvonót vizionáltak, és egy fúrt aknában közlekedő lift terve is érkezett. A 
bírálóbizottság döntése alapján két első díjas pályamű került kiválasztásra. Mindkét 
pályamű liftek telepítését javasolta, különbség a két terv között abban állt, hogy a 
létesítendő lift hol (a veszprémi várhegyet megfúrva, annak belsejében vagy a várfal 
elé illesztve, torony-szerű kialakítással) s milyen formában kerüljön megépítésre. 
2018 év végén pályázatot nyújtottak be a veszprémi várhegy megfúrásával 
kialakítandó várliftre. A pályázat nyertes volt, elindulhatott a részletes tervek 
kidolgozása. A tervezési folyamat során elvégzett feltárások és vizsgálatok során a 
tervezett fúrt liftakna kialakításáról le kellett mondaniuk, a megvalósítás magas 
kockázattal és az előre tervezettnél jóval nagyobb költségráfordítással járt volna. Egy 
32 tonnás fúróberendezést kellett volna felemelni a volt Piarista Gimnázium 
teraszára, a várfalat és a teraszt meg kellett volna erősíteni, hogy elbírja ezt a gépet. 
Hosszú hónapokon keresztül egy alacsony fordulatszámú technikával ez az akna 
megfúrható lett volna, de borzalmasan magas kockázati faktort írtak le a szakértők, 
miszerint a fúrás veszélyezteti a várhegy állékonyságát, egyben az összes 
műemléket, és ezt nem kívánták felvállalni. Új megközelítési irányt kezdtek keresni, 
olyan felvonó építésén gondolkodtak, amely nem teszi szükségessé liftek külső 
toronyban történő megépítését. A felvonó telepítésének lehetőségét megvizsgálva a 
legnagyobb problémát a hatályos katasztrófavédelmi előírások jelentették, a felvonó-
kabinok külső szélétől mindkét irányban 15-15 méteres távolságban ki kellett volna 
irtani a növényzetet, a kabinok szélességét is figyelembe véve közel 40 méteres lett 
volna a tarvágás. További problémaként merült fel, hogy a felvonó telepítése 
érdekében a várfalat meg kellett volna bontani. Olyan technológiát szerettek volna, 
ami nincs szem előtt, vagy reverzibilis beavatkozás. Ez azt jelenti, hogy ha egy 
műemlékhez „hozzányúlnak” ne okozzanak olyan változást, ami visszafordíthatatlan. 
Ekkor vették elő újra az első pályadíjas tervet, azaz hogy a lifteket egy külső 
toronyban helyezzék el. A tervek az alábbiakat tartalmazzák: a szakközépiskola 
tornaterme nem minősül műemléknek, az épületet teljes körűen tervezik felújítani, itt 
kiállító-rendezvénytér kialakítása lehetséges. Az utcára merőlegesen három épület 
megépítését tervezik, melyek igazodnak az itt lévő épületekhez, a városképhez. A 
legalsóba egy gyermekfoglalkoztató funkciót terveztek, a középsőbe kávézót, a 
legészakibb pedig a várlift indító állomása lenne. A kávézó és az indítóállomás között 
egy köztér kerülne kialakításra. A kávézó, a gyermekfoglalkoztató és a kiállítóhely 
által körülhatárolt terület zárt udvarként működne, mely alkalmas lenne különböző 
beltéri, kültéri rendezvények megtartására. A várba vezető lépcsőt megújítanák. A 
várlift tornyot a tornaterem vonalába helyeznék el. A torony 23,5 méter magas lenne, 
és egy híddal kapcsolódna a várhoz, egy második lifttel lenne elérhető a Vár utca 
szintje. A toronyba tervezett lift 20 személy szállítására lenne alkalmas. Kilépve a 
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liftből a fák lombkoronaszintjén elhelyezkedő hídra jutnak majd a látogatók, innen 
közelítik meg a második liftet, tehát ennél a megoldásnál érintetlen marad a 
veszprémi „várszoknya”. Ez nagyon nagy előnye ennek a megoldásnak, valamint 
további előny, hogy nem nyúlnak hozzá a meglévő műemlékvédelmi épületekhez.  
A terveket Veszprém Megyei Jogú Város tervtanácsa 2019. november 22-én 
megtárgyalta, és a fejlesztést egyhangúan támogatta. A Miniszterelnökség Építészeti 
és Építésügyi Helyettes Államtitkárság Építészeti Főosztályával a terveket 
folyamatosan és több körben egyeztették, a főosztály munkatársai a terveket 
aggályosnak találták, engedélyezését és megvalósítását nem támogatják. Ezt 
mindenképpen el szerette volna mondani. Még két dolog, a létesítmény oldalán 36 új 
parkolóhely kerül kialakításra. A Kutas téri parkoló bevonásával így több mint száz 
autó parkolása lesz biztosítva. A turistabuszok is meg tudnak majd állni, de csak az 
utasok le- és felszállása idejére parkolhatnak a kialakított buszöbölben. A pályázatban 
szereplő költségek 1 358 000 000 forintot tesznek ki. A jóváhagyási tervhez készített 
költségbecslés – nagyon óvatosan kezelné – 1 346 000 000 forint összegű. Köszöni a 
figyelmet, szívesen válaszol a kérdésekre. 
 
Brányi Mária alpolgármester: 
Tulajdonképpen egy alapvetés megítélésében van különbség a programokat kedvelők 
és kevésbé kedvelők között. Szükség van-e arra, hogy alternatív megközelíthetősége 
legyen a veszprémi várnak? A Magyar Turisztikai Ügynökség álláspontja szerint, 
ahhoz, hogy a veszprémi vár látogatottságát növelni lehessen, hogy az itt található 
kivételes műemlékek bemutathatóságát és ezek ismertségét fokozni lehessen, 
szükség van arra, hogy a várat kézenfekfőbb módón lehessen megközelíteni. A 
Tűztorony a leglátogatottabb része a várnak, de évek óta nem tudják elérni a 20 
000-es látogatói számot. A Vass László Gyűjtemény látogatottsága 3 000 fő alatti. 
Arról nem is szólva, hogy a Gizella Kápolna és a Szent György Kápolna képtelen 
kitermelni egy-egy teremőr bérét. Azt gondolja, hogy a tervezett toronnyal, a 
lombkoronasétánnyal nagyon nagy kockázatot nem vállalnak. Azt szokta mondani az 
ellenvéleménnyel rendelkezőknek, hogy amit odatesznek azt el is tudják onnan venni, 
és sem a veszprémi várba, sem a várhegybe nem avatkoznak be. Ez egy méltó 
megközelítési alternatívája lesz a veszprémi várnak. 
 
Bérczi Beáta a Veszprémi Turisztikai Nonprofit Kft. 2020. ügyvezetője: 
Maximálisan egyetért az alpolgármester asszonnyal, mint turisztikai szakember 
mondja, hogy a veszprémi vár jelenlegi kihasználtsága méltatlan. Köszöni a részletes, 
összefoglaló prezentációt. Európa Kulturális Fővárosa projekttől függetlenül is azt 
gondolják, hogy erre szükség van, Európa Kulturális Fővárosa projekttel együtt pedig 
még inkább. Szó volt a turistabuszok parkolásáról. Jelenleg sem parkolhatnak a 
belvárosban a turistabuszok, leteszik a csoportokat és az Aréna területén várakoznak. 
Viszont ez nem biztos, hogy hosszútávon megoldás lesz az Európa Kulturális 
Fővárosa projekt megvalósításakor. 
 
Brányi Mária alpolgármester: 
Keresik a megoldást, a Dózsa-város mentén gondolkodnak. Azt sem szabad 
elfelejteni, hogy a keleti-nyugati tengely összekötése folyamatban van, reményei 
szerint 2023 nyarára meg tudják építeni a második ütemet is. Ezen fejlesztés mentén 
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ki lehet jelölni új lehetőséget a turistabuszok parkolására. Addig is javasolja, hogy 
használják a Tüzér utcai buszforduló területét, ami városi közterület. 
 
Bérczi Beáta a Veszprémi Turisztikai Nonprofit Kft. 2020. ügyvezetője: 
Köszöni, élni fognak a lehetőséggel. 
 
Neubauer Sándorné a Veszprémi Turisztikai Egyesület elnöke: 
Van-e arra lehetőség, hogy a Veszprémi Turisztikai Egyesület tagjaival 
megismertessék ezt a prezentációt? Nagyon fontosnak tartja és támogatja a 
elképzelést. A régi Közgazdasági Szakközépiskola diákja volt, érdekelné, hogy mi fog 
történni ezzel a régi elhagyatott épülettel? 
 
Lamos Péter a Városfejlesztési Iroda irodavezetője: 
Ebben a projektben az épület körülbelül 15-20 méteres traktusának megújítására van 
lehetőségük. A Vár utca 10. szám alatti épület megújítása az Európa Kulturális 
Fővárosa projektben keresi a lehetőségét. 
 
Csik Richárd a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság elnöke: 
Az iskola előtti kerítés megmarad? Úgy tudja műemlékvédelem alatt áll. 
 
Lamos Péter a Városfejlesztési Iroda irodavezetője: 
Igen, megmarad.  
 
Guzslován Gábor a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság tagja: 
A projekt turisztikai projektként is definiálva van, de milyen lehetőségeket kínálnak - 
a kialakítandó köztéren kívül - a veszprémi polgárok számára?  
 
Brányi Mária alpolgármester: 
A várliftet mindenki használhatja, akár városlakó, akár turista. A várlift elsősorban a 
veszprémieknek épül, mint minden egyéb más Veszprémben, de van turisztikai 
hozadéka is. Azt az álláspontot támogatja, hogy a várlift használata ingyenes legyen, 
és időkorlátok között működjön.   
 
Bérczi Beáta a Veszprémi Turisztikai Nonprofit Kft. 2020. ügyvezetője: 
Turisztikai szakemberként tapasztalta, hogy a turista akkor érzi jól magát egy 
városban, ha ott a helyi lakos is jól érzi magát. 
 
Somfai Attila a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság tagja: 
Köszöni a prezentációt, nagyon jól ismertette a várlift tervezésének előzményeit. 
Szó volt a várlépcső felújításáról. Ez összeköttetésbe kerül-e azzal a résszel, ahova a 
lifttel érkeznek az emberek. 
 
Lamos Péter a Városfejlesztési Iroda irodavezetője: 
Igen. 
 
Somfai Attila a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság tagja: 
Gondolja, hogy a projekt legnagyobb kockázati tényezője az építőiparban uralkodó 
magas kivitelezési árak, mely felülírhatja a tervezett összeget. 

https://www.veszprem.hu/veszpremieknek/onkormanyzat/bizottsagok/bizottsagi-ulesek-jegyzkonyvei/cat_view/182-bizottsagi-uelesek-jegyzkoenyvei/189-varosstrategiai-es-varosmarketing-bizottsag
https://www.veszprem.hu/veszpremieknek/onkormanyzat/bizottsagok/bizottsagi-ulesek-jegyzkonyvei/cat_view/182-bizottsagi-uelesek-jegyzkoenyvei/189-varosstrategiai-es-varosmarketing-bizottsag
https://www.veszprem.hu/veszpremieknek/onkormanyzat/bizottsagok/bizottsagi-ulesek-jegyzkonyvei/cat_view/182-bizottsagi-uelesek-jegyzkoenyvei/189-varosstrategiai-es-varosmarketing-bizottsag
https://www.veszprem.hu/veszpremieknek/onkormanyzat/bizottsagok/bizottsagi-ulesek-jegyzkonyvei/cat_view/182-bizottsagi-uelesek-jegyzkoenyvei/189-varosstrategiai-es-varosmarketing-bizottsag
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Lamos Péter a Városfejlesztési Iroda irodavezetője: 
Valóban az ilyen kivitelezésű fejlesztési projekteknél óriási nehézséget jelentenek az 
építőipari árak. 
 
Csik Richárd a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság elnöke: 
Nagyon részletes tájékoztatást kaptak, megmondja őszintén, hogy nem erre a 
megoldásra számított, de most már látja, hogy ez a logikus.  
 
A Bizottság jelenlévő 5 tagja 5 „igen”, 0 „nem”, 0 „tartózkodás” szavazattal az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

160/2019. (XII.05.) határozata 
„Döntés „Veszprém kulturális turisztikai kínálatának fejlesztése” című 

pályázat - a veszprémi vár akadálymentes megközelítését biztosító várlift - 
műszaki tartalmának módosításáról” 

című előterjesztésről 
 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága „Döntés „Veszprém kulturális turisztikai kínálatának 
fejlesztése” című pályázat - a veszprémi vár akadálymentes megközelítését biztosító 
várlift - műszaki tartalmának módosításáról ” című előterjesztést megtárgyalta. A 
Bizottság javasolja a Közgyűlésnek az előterjesztés megtárgyalását és a határozati 
javaslat elfogadását. 
 
 
12. Kulturális együttműködési megállapodás megkötése Veszprém 

Megyei Jogú Város Önkormányzata és Balatonfüred Város 
Önkormányzata között a 2020. évre vonatkozóan 
Előadó: Porga Gyula polgármester 

 
Csik Richárd a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság elnöke: 
Van-e szóbeli kiegészítés, a Bizottság tagjainak van-e kérdése, hozzászólása? 

 
Perlakiné Scharf Claudia a Kulturális Csoport csoportvezetője: 
Bizottsági ülésen kérdezték, hogy miért testvérvárosi megállapodás a neve az 
előterjesztéshez tartozó szerződésnek. Itt az Önkormányzatnál a határon túli 
városokat nevezik testvérvárosnak, ezért merült fel ez a kérdés. A szerződést 
Balatonfüred város nevezi testvérvárosi megállapodásnak, ami egy programcseréről 
szól. 

 
 

A Bizottság jelenlévő 5 tagja 5 „igen”, 0 „nem”, 0 „tartózkodás” szavazattal az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

https://www.veszprem.hu/veszpremieknek/onkormanyzat/bizottsagok/bizottsagi-ulesek-jegyzkonyvei/cat_view/182-bizottsagi-uelesek-jegyzkoenyvei/189-varosstrategiai-es-varosmarketing-bizottsag
https://www.veszprem.hu/veszpremieknek/onkormanyzat/bizottsagok/bizottsagi-ulesek-jegyzkonyvei/cat_view/182-bizottsagi-uelesek-jegyzkoenyvei/189-varosstrategiai-es-varosmarketing-bizottsag
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Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 
161/2019. (XII.05.) határozata 

„Kulturális együttműködési megállapodás megkötése Veszprém Megyei 
Jogú Város Önkormányzata és Balatonfüred Város Önkormányzata között a 

2020. évre vonatkozóan” 
című előterjesztésről 

 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága „Kulturális együttműködési megállapodás megkötése 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata és Balatonfüred Város Önkormányzata 
között a 2020. évre vonatkozóan” című előterjesztést megtárgyalta. A Bizottság 
javasolja a Közgyűlésnek az előterjesztés megtárgyalását és a határozati javaslat 
elfogadását. 
 
 
13. Szolgáltatásvásárlási szerződés jóváhagyása a Veszprémi 

Programiroda Rendezvényszervező és Kulturális Szolgáltató Kft-vel a 
2020 - 2024. évekre a városi nagyrendezvények előkészítése és 
lebonyolítása tárgyában 
Előadó: Porga Gyula polgármester 

 
Csik Richárd a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság elnöke: 
Örül neki, hogy ezt a sikeres együttműködést most hosszabb távra kötik, mint eddig. 
Először egy évre, majd később két évre szóltak ezek a megállapodások. 
Van-e szóbeli kiegészítés, a Bizottság tagjainak van-e kérdése, hozzászólása? 
 
Kiegészítés, kérdés, hozzászólás nem volt. 

 
 

A Bizottság jelenlévő 5 tagja 4 „igen”, 0 „nem”, 1 „tartózkodás” szavazattal az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

162/2019. (XII.05.) határozata 
„Szolgáltatásvásárlási szerződés jóváhagyása a Veszprémi Programiroda 

Rendezvényszervező és Kulturális Szolgáltató Kft-vel a 2020 - 2024. 
évekre a városi nagyrendezvények előkészítése és lebonyolítása 

tárgyában” 
című előterjesztésről 

 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága „Szolgáltatásvásárlási szerződés jóváhagyása a Veszprémi 
Programiroda Rendezvényszervező és Kulturális Szolgáltató Kft-vel a 2020 - 2024. 
évekre a városi nagyrendezvények előkészítése és lebonyolítása tárgyában” című 
előterjesztést megtárgyalta. A Bizottság javasolja a Közgyűlésnek az előterjesztés 
megtárgyalását és a határozati javaslat elfogadását. 

 

https://www.veszprem.hu/veszpremieknek/onkormanyzat/bizottsagok/bizottsagi-ulesek-jegyzkonyvei/cat_view/182-bizottsagi-uelesek-jegyzkoenyvei/189-varosstrategiai-es-varosmarketing-bizottsag
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14. Beszámoló a Veszprémi Első Világháborús Centenáriumi 
Emlékbizottság 2019. évi tevékenységéről 
Előadó: Porga Gyula polgármester, az Első Világháborús Centenárium 
Emlékbizottság elnöke 

 
Csik Richárd a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság elnöke: 
Gratulál a Bizottság működéséhez, kiváló egypár évet tudhatnak maguk mögött.  
Van-e szóbeli kiegészítés, a Bizottság tagjainak van-e kérdése, hozzászólása? 
 
Kiegészítés, kérdés, hozzászólás nem volt. 

 
 

A Bizottság jelenlévő 5 tagja 5 „igen”, 0 „nem”, 0 „tartózkodás” szavazattal az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

163/2019. (XII.05.) határozata 
„Beszámoló a Veszprémi Első Világháborús Centenáriumi Emlékbizottság 

2019. évi tevékenységéről” 
című előterjesztésről 

 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága „Beszámoló a Veszprémi Első Világháborús Centenáriumi 
Emlékbizottság 2019. évi tevékenységéről” című előterjesztést megtárgyalta. A 
Bizottság javasolja a Közgyűlésnek az előterjesztés megtárgyalását és a határozati 
javaslat elfogadását. 

 
 

15. Tájékoztató a 2019. évi nemzetközi kapcsolatokról  
 Előadó: Porga Gyula polgármester 
 

Csik Richárd a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság elnöke: 
Van-e szóbeli kiegészítés, a Bizottság tagjainak van-e kérdése, hozzászólása? 
 
Wahab Rita nemzetközi referens: 
A 2019. évi nemzetközi események sorát egy további esemény gazdagította ezen a 
héten. Finn testvérvárosukból Rovaniemiből járt itt a Mikulás, Joulupukki. A 
Közgyűlési anyagot ezzel az eseménnyel kiegészítik. 
 
Csik Richárd a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság elnöke: 
Köszöni Ritának, aki hosszú évek óta a Városháza nemzetközi referense. Több idegen 
nyelven beszél. Jó munkát kíván neki. 

 

 
 

https://www.veszprem.hu/veszpremieknek/onkormanyzat/bizottsagok/bizottsagi-ulesek-jegyzkonyvei/cat_view/182-bizottsagi-uelesek-jegyzkoenyvei/189-varosstrategiai-es-varosmarketing-bizottsag
https://www.veszprem.hu/veszpremieknek/onkormanyzat/bizottsagok/bizottsagi-ulesek-jegyzkonyvei/cat_view/182-bizottsagi-uelesek-jegyzkoenyvei/189-varosstrategiai-es-varosmarketing-bizottsag
https://www.veszprem.hu/veszpremieknek/onkormanyzat/bizottsagok/bizottsagi-ulesek-jegyzkonyvei/cat_view/182-bizottsagi-uelesek-jegyzkoenyvei/189-varosstrategiai-es-varosmarketing-bizottsag
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16. Beszámoló jóváhagyása a Veszprémi Turisztikai Nonprofit Kft. 2020. 
évre tervezett szakmai tevékenységéről  
Előadó:Bérczi Beáta ügyvezető 

 
Csik Richárd a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság elnöke: 
Van-e szóbeli kiegészítés, a Bizottság tagjainak van-e kérdése, hozzászólása? 
 
Kiegészítés, kérdés, hozzászólás nem volt. 

 
 

A Bizottság jelenlévő 5 tagja 5 „igen”, 0 „nem”, 0 „tartózkodás” szavazattal az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

164/2019.(XII.05.) határozata 
a Veszprémi Turisztikai Nonprofit Kft. 2020. évre tervezett szakmai 

tevékenységéről szóló beszámoló  
elfogadásáról 

 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta a „Beszámoló jóváhagyása a Veszprémi 
Turisztikai Nonprofit Kft. 2020. évre tervezett szakmai tevékenységéről” című 
előterjesztést és az alábbi döntést hozta: 
 
1. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 

Városmarketing Bizottsága a Veszprémi Turisztikai Nonprofit Kft. 2020. évre 
tervezett szakmai tevékenységéről szóló beszámolót, a határozat melléklete 
szerinti tartalommal elfogadja. 
  

2. Felkéri a Bizottság elnökét, hogy a döntésről tájékoztassa a Kft. ügyvezetőjét. 
 
Határidő: 2019. december 15. 
Felelős: Csik Richárd elnök  
A végrehajtás előkészítéséért felelős köztisztviselő:   

Magasi Anikó irodavezető 
 
 
17. A Városstratégiai és Városmarketing Bizottság 2020. I. félévi 

munkatervének jóváhagyása 
Előadó: Csik Richárd elnök 

 
Csik Richárd a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság elnöke: 
Van-e szóbeli kiegészítés, a Bizottság tagjainak van-e kérdése, hozzászólása? 
 
Kiegészítés, kérdés, hozzászólás nem volt. 

 

https://www.veszprem.hu/veszpremieknek/onkormanyzat/bizottsagok/bizottsagi-ulesek-jegyzkonyvei/cat_view/182-bizottsagi-uelesek-jegyzkoenyvei/189-varosstrategiai-es-varosmarketing-bizottsag
https://www.veszprem.hu/veszpremieknek/onkormanyzat/bizottsagok/bizottsagi-ulesek-jegyzkonyvei/cat_view/182-bizottsagi-uelesek-jegyzkoenyvei/189-varosstrategiai-es-varosmarketing-bizottsag
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A Bizottság jelenlévő 5 tagja 5 „igen”, 0 „nem”, 0 „tartózkodás” szavazattal az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

165/2019.(XII.05.) határozata 
A Városstratégiai és Városmarketing Bizottság 2020. I. félévi 

munkatervének jóváhagyásáról 
 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta „A Városstratégiai és Városmarketing 
Bizottság 2020. I. félévi munkatervének jóváhagyása” című előterjesztést és az alábbi 
döntést hozza: 
 
1. A Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 

Városmarketing Bizottsága a határozat 1. melléklete szerinti tartalommal 
elfogadja Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 2020. I. félévi munkatervét. 
 

2. A Bizottság felkéri a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság elnökét, hogy a 
munkatervet a napirend előterjesztéséért felelősöknek és a napirendek előadóinak 
küldje meg. 

 
Felelős: Csik Richárd, a Bizottság elnöke 
A határozatban foglaltak végrehajtásáért felelős köztisztviselő: 
 Jenei-Steixner Kinga bizottsági referens 
Határidő:   2019. december 20. 
 
 
18. Döntés a Veszprém, 5414 és 5415 hrsz. alatti – természetben a Paál 

László utca 20. és 22. szám alatt található – ingatlanok 5290/226 
hrsz. alatti ingatlanból történő kiegészítése értékesítési feltételeinek 
meghatározásáról  
Előadó: Dr. Józsa Tamás kabinetfőnök, irodavezető 

 
Csik Richárd a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság elnöke: 
Van-e szóbeli kiegészítés, a Bizottság tagjainak van-e kérdése, hozzászólása? 
 
Kiegészítés, kérdés, hozzászólás nem volt. 

 
A Bizottság jelenlévő 5 tagja 5 „igen”, 0 „nem”, 0 „tartózkodás” szavazattal az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

166/2019.(XII.05.) határozata 
a Veszprém, 5414 és 5415 hrsz. alatti – természetben a Paál László utca 

20. és 22. szám alatt található – ingatlanok 5290/226 hrsz. alatti 

https://www.veszprem.hu/veszpremieknek/onkormanyzat/bizottsagok/bizottsagi-ulesek-jegyzkonyvei/cat_view/182-bizottsagi-uelesek-jegyzkoenyvei/189-varosstrategiai-es-varosmarketing-bizottsag
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ingatlanból történő kiegészítése értékesítési feltételeinek 
meghatározásáról 

 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta a „Döntés a Veszprém, 5414 és 5415 hrsz. 
alatti – természetben a Paál László utca 20. és 22. szám alatt található – ingatlanok 
5290/226 hrsz. alatti ingatlanból történő kiegészítése értékesítési feltételeinek 
meghatározásáról” című előterjesztést és az Önkormányzat vagyonáról, a 
vagyongazdálkodás és vagyonhasznosítás szabályairól szóló 6/2012. (II.24.) Ör. 
(vagyonrendelet) rendelkezéseire figyelemmel az alábbi döntést hozza: 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága a Veszprém, 5414 és 5415 hrsz. alatti – természetben a 
Paál László utca 20. és 22. szám alatt található – ingatlanok 5290/226 hrsz. alatti 
ingatlanból történő kiegészítését megelőzően a Vr. 12.§ (1) pontjában foglaltak 
szerint lefolytatandó célszerűségi, pénzügyi- gazdaságossági vizsgálathoz ajánlást 
nem fogalmaz meg. 
 

Felelős: Porga Gyula polgármester  

A végrehajtás 
előkészítéséért felelnek: Dr. Temesvári Balázs vezérigazgató, „VKSZ” Zrt., 

Dr. Józsa Tamás irodavezető 

Határidő: azonnal 
 

 
 
 

19. Egyebek  
 

Egyéb ügyről a Bizottság nem tárgyalt. 

 
 
Az Elnök a bizottság ülését 11.53 órakor bezárta. 
 
 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
 
    Csik Richárd        Halmay Gábor  
 VVB elnök VVB alelnök 

 

 


